
 
 
 
 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde tirsdag den 27.04.2021 kl. 18.30 hos Henrik på Bøgestien 5. 
 

Afbud: Bjarne har foreløbig meldt afbud.     
     
 

  
1. Vi starter med at spise sammen, for at fejre, at det er laaaaaaaang tid siden, vi sidst har kunnet mødes 

FYSISK!!! Menuen står på Danmarks Nationalret! 

2. Banen kridtes op og m. udgangspunkt i mødets dagsorden. 

Godkendelse af sidste bestyrelsesmøde. 

3. Generalforsamlingsdato skal vedtages – bliver det i juni eller september? 

Vi aftaler at generalforsamlingen skal være september 2021.  

Der er foreslået den 8/9 – 2021, så der undersøges om forsamlingshuset er ledigt der. 

4. Meddelelser – herunder nye beboere + udlevering af velkomstpakker. Solgte huse. 

Der er ikke navne på nye beboere lige nu, men vender straks tilbage når vi har m.h.t velkomstpakker. 

Pernille og Rasmus Tullin har solgt deres hus på Tyttebærstien 5 fra 15/8-2021 

5. Foreningens økonomi v. kassereren. 

Gennemgang af budget. 

Ok her til fra alle. 

        

6. Oasen og vejene. 

Der er observeret revner i nogle af vores veje, så de vil blive gennemgået, for at se om de skal repareres 
eller det kan vente.  

Evt. fartbegrænsende tiltag på de tre hovedindfaldsveje i Birgittelyst.                                                               
De tre hovedindfaldsveje i Birgittelyst gennemgås så vi er klar til at tage det med til 
grundejerforeningsmødet i sept. 

7. Henvendelse fra Viborg Fjernvarme. 
Vi har i sidste uge fået en henvendelse fra Viborg Fjernvarme omkring projekt, og tilbud om tilslutning til 
fjernvarmen. Mail og materiale fra Viborg Fjernvarme er mailet til jer til info.  

Punktet tages ligeledes med til generalforsamlingen for at høre om det har interesse for nogle af 
beboerne her. 

8. Kort status og rundtur på vores projekter: 

Projekt hastighedsbegrænsning på vores veje: Tages op til generalforsamlingen i sept. 
 



 
 
 
 

 

Projekt Kirkestien: 
Henrik er sammen med Jesper ved at finde ud af hvordan vi får det sidste af Kirkestien renoveret færdig.  

Projekt Skytteholmen: 
Henrik er med i gruppe der arbejder med at forskønne og udvikle Skytteholmen. 
Der arbejdes på at få en forening i foreningen så vi fra Birgittelyst kan være med til at få indflydelse på 
arbejdet. 
 
Projekt gåture omkring i vores område: 
Der arbejdes på at få kortlagt ruter hvor vi kan gå, uden at få problemer med lodsejere.  
 

11. Emner til Landsbyposten, Facebook, hjemmeside, opslagstavle, mail, omdeling 

Der er fremover ikke AB postomdeling - kun som digital AB post. 

12. Eventuelt.        
       Agnes Jørgensen har udarbejdet et stort materiale omkring vores by og kro - vil gene have det med på                                                                                                             
vores hjemmeside, hvilket bestyrelsen er med på.  

Mødeleder: Henrik 
Referent: Ingegerd. 

Næste bestyrelsesmøde er den kl.8/6- 19.00 på Bøgestien 5. 
 

Møde inden generalforsamling den 31-8-21 på bøgestien 5  
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